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Protokół Nr BRM.0002.12.2021 

46. sesji Rady Miejskiej w Olecku  

odbytej w dniu 30 listopada 2021 roku  

w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Olecku 

Spis treści 
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dotyczące projektów uchwał. ................................................................................................. 8 

Do punktu 3 – „Głos wolny, wolność ubezpieczający”. .......................................................... 8 
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c) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego terenu położonego w rejonie ul. Mazurskiej .......................................... 12 
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e) zmiany studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego 

miasta i gminy Olecko ....................................................................................................... 16 

f) wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny sprzedaży nieruchomości ......... 19 

g) wyrażenia zgody na udzielanie bonifikat od ceny sprzedaży lokali mieszkalnych na 

rzecz najemców oraz określenia warunków ich udzielania .............................................. 21 

i) wyrażenia zgody na ponowne wynajęcie pomieszczeń gospodarczych i lokali 
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j) zmieniającej uchwałę w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi, ustalenia stawki takiej opłaty oraz stawki za 
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k) uchylającej uchwałę w sprawie przejęcia przez Gminę Olecko zadania Powiatu 

Oleckiego w zakresie publicznego powiatowego transportu zbiorowego w 2022 r. ....... 28 

l) zmiany budżetu Gminy Olecko na 2021 rok .............................................................. 30 

m) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Olecko na lata 2021-2032 ...... 31 

n) wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia międzygminnego dotyczącego 

przekazania Gminie Kowale Oleckie części zadania Gminy Olecko z zakresu organizacji 

publicznego transportu zbiorowego ................................................................................. 33 

Do punktu 5 – Podjęcie rezolucji w sprawie podziękowania za obronę wschodniej granicy 

Rzeczypospolitej Polskiej. ..................................................................................................... 35 

Do punktu 6 – Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach podejmowanych 

w okresie od ostatniej sesji. ................................................................................................. 36 

Do punktu 7 – Informacja Burmistrza Olecka o działalności w okresie między sesjami. ..... 38 

Do punktu 8 – Oświadczenia i wystąpienia radnych. ........................................................... 39 
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Sesję rozpoczęto w dniu 30 listopada 2021 r. o godz. 13:00. 

Zakończono o godz. 16:16 tego samego dnia. 

Sesji przewodniczyła:  

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Olecku – Alicja Stefanowska. 

Protokołowała: 

Starszy inspektor Wydziału Organizacyjnego i Nadzoru UM – Małgorzata Adameit. 

Do punktu 1 – Otwarcie sesji i ustalenie porządku obrad. 

Otwarcia sesji dokonała Przewodnicząca Rady Miejskiej. Witała radnych 

uczestniczących w sesji, Burmistrza Olecka – Karola Sobczaka, Zastępcę Burmistrza – Sylwię 

Wieloch oraz mieszkańców oglądających transmisję i obecnych na sali. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, iż sesja jest nagrywana i transmitowana, a 

nagrania będą udostępnione na gminnej stronie internetowej, natomiast klauzula 

informacyjna dotycząca przetwarzania danych osobowych została podana do publicznej 
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wiadomości poprzez umieszczenie na gminnej stronie internetowej oraz wywieszenie jej 

przed wejściem do sali konferencyjnej. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

poinformowała, że Pani Eliza Ptaszyńska została odznaczona przez Prezydenta 

Rzeczypospolitej Polskiej Andrzeja Dudę Srebrnym Krzyżem Zasługi. 

Odczytała list gratulacyjny. 

Wspólnie z burmistrzem złożyła Pani Elizie Ptaszyńskiej gratulacje i podziękowania. 

Pani Eliza Ptaszyńska 

podziękowała wszystkim tym osobom, które przyczyniły się do przyznania jej odznaczenia 

oraz wszystkim, którzy ją wspierają.  

Poprosiła radnych o potwierdzenie w systemie eSesja obecności na sesji. 

Na podstawie listy obecności Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła,  

że na stan 21 radnych, w sesji uczestniczy 21 radnych, w tym 7 radnych w trybie zdalnym, co 

stanowi wystarczające kworum do odbycia sesji i podejmowania prawomocnych uchwał.  

W załączeniu do protokołu: raport obecności radnych. 

Obecni radni: 

1. Janina Anuszkiewicz 

2. Jarosław Bagieński 

3. Rafał Cezary Bielawski 

4. Dawid Bondarenko 

5. Adam Chajęcki 

6. Jakub Dziubiński 

7. Paweł Giełazis 

8. Ferdynand Grodzicki 

9. Anna Kaczor 

10. Józef Krajewski 

11. Wojciech Leonarczyk 

12. Renata Małgorzata Maciąg 

13. Mariusz Miłun 
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14. Alicja Nowik 

15. Wacław Olszewski  

16. Marian Prusko 

17. Wojciech Rejterada 

18. Marcin Roszko 

19. Alicja Stefanowska 

20. Grzegorz Wróblewski 

21. Wioletta Dorota Żukowska 

Następnie Przewodnicząca Rady Miejskiej odczytała porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i ustalenie porządku obrad.  

2. Uwagi i wnioski sołtysów, przewodniczących zarządów osiedli, radnych Oleckiej Rady 

Młodzieżowej i Oleckiej Rady Seniorów oraz innych osób zainteresowanych, dotyczące 

projektów uchwał. 

3. „Głos wolny, wolność ubezpieczający”. 

4. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) Statutu Gminy Olecko, 

b) ustalenia wysokości wynagrodzenia za pracę Burmistrzowi Olecka, 

c) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

terenu położonego w rejonie ul. Mazurskiej, 

d) przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego terenu położonego w rejonie ul. Produkcyjnej, 

e) zmiany studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego miasta 

i gminy Olecko, 

f) wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny sprzedaży nieruchomości, 

g) wyrażenia zgody na udzielanie bonifikat od ceny sprzedaży lokali mieszkalnych na 

rzecz najemców oraz określenia warunków ich udzielania, 

h) wniesienia wkładu pieniężnego do spółki Towarzystwo Budownictwa Społecznego Sp. 

z o.o. w Olecku, 

i) wyrażenia zgody na ponowne wynajęcie pomieszczeń gospodarczych i lokali 

użytkowych, 
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j) zmieniającej uchwałę w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi, ustalenia stawki takiej opłaty oraz stawki za pojemnik o 

określonej pojemności, 

k) uchylającej uchwałę w sprawie przejęcia przez Gminę Olecko zadania Powiatu 

Oleckiego w zakresie publicznego powiatowego transportu zbiorowego  

w 2022 r., 

l) zmiany budżetu Gminy Olecko na 2021 rok, 

m) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Olecko na lata 2021-2032. 

5. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach podejmowanych  

w okresie od ostatniej sesji. 

6. Informacja Burmistrza Olecka o działalności w okresie między sesjami. 

7. Oświadczenia i wystąpienia radnych. 

8. Zamknięcie obrad sesji. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

zapytała, czy są uwagi i wnioski do porządku obrad sesji. 

Burmistrz Olecka – Karol Sobczak  

zgłosił wniosek o zmianę porządku obrad poprzez ujęcie w punkcie 4 porządku obrad – 

podjęcie uchwał w sprawach – podpunktu n: 

• projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia 

międzygminnego dotyczącego przekazania Gminie Kowale Oleckie części zadania 

Gminy Olecko z zakresu organizacji publicznego transportu zbiorowego. 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Wojciech 

Rejterada 

zgłosił wniosek o zmianę porządku obrad poprzez ujęcie w punkcie 5 porządku obrad – 

podjęcie rezolucji w sprawie podziękowania za obronę wschodniej granicy Rzeczypospolitej 

Polskiej.  

Numeracja pozostałych punktów zmieni się odpowiednio. 

Innych wniosków do porządku obrad nie zgłaszano. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 
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przypomniała, że zgodnie z artykułem 20 ust. 1a ustawy o samorządzie gminnym, każdy 

wniosek w sprawie zmian w porządku obrad można wprowadzić bezwzględną większością 

głosów ustawowego składu rady. 

Poddała pod głosowanie wniosek Burmistrza Olecka – Karola Sobczaka. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

• zmiany porządku obrad poprzez ujęcie w punkcie 4 porządku obrad – podjęcie 

uchwał w sprawach – podpunktu n: 

− projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia 

międzygminnego dotyczącego przekazania Gminie Kowale Oleckie części 

zadania Gminy Olecko z zakresu organizacji publicznego transportu 

zbiorowego. 

Wyniki głosowania: 

Za: 20,  

Przeciw: 0,  

Wstrzymało się: 1, 

Brak głosu: 0,  

Nieobecni: 0. 

Wyniki imienne: 

Za (20) 

Janina Anuszkiewicz, Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, Adam 

Chajęcki, Jakub Dziubiński, Paweł Giełazis, Anna Kaczor, Józef Krajewski, Wojciech 

Leonarczyk, Renata Małgorzata Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja Nowik, Wacław Olszewski, 

Marian Prusko, Wojciech Rejterada, Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, Grzegorz 

Wróblewski, Wioletta Dorota Żukowska. 

Wstrzymało się (1) 

Ferdynand Grodzicki. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że wniosek uzyskał bezwzględną większość 

głosów i wprowadzono w punkcie 4 – podjęcie uchwał w sprawach – podpunkt n. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 
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poddała pod głosowanie wniosek radnego Wojciecha Rejterady. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

• zmiany porządku obrad poprzez ujęcie w punkcie 5 porządku obrad – podjęcie 

rezolucji w sprawie podziękowania za obronę wschodniej granicy Rzeczypospolitej 

Polskiej.  

Numeracja pozostałych podpunktów zmieni się odpowiednio. 

Wyniki głosowania: 

Za: 19,  

Przeciw: 0,  

Wstrzymało się: 2, 

Brak głosu: 0,  

Nieobecni: 0. 

Wyniki imienne: 

Za (19) 

Janina Anuszkiewicz, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, Adam Chajęcki, Jakub 

Dziubiński, Paweł Giełazis, Ferdynand Grodzicki, Anna Kaczor, Józef Krajewski, Wojciech 

Leonarczyk, Renata Małgorzata Maciąg, Alicja Nowik, Wacław Olszewski, Marian Prusko, 

Wojciech Rejterada, Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, Grzegorz Wróblewski, Wioletta 

Dorota Żukowska. 

Wstrzymało się (2) 

Jarosław Bagieński, Mariusz Miłun. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że wniosek uzyskał bezwzględną większość 

głosów i ujęto  w punkcie 5 – podjęcie rezolucji w sprawie podziękowania za obronę 

wschodniej granicy Rzeczypospolitej Polskiej. Numeracja pozostałych punktów zmienia się 

odpowiednio. 

Na tym punkt zakończono. 
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Do punktu 2 – Uwagi i wnioski sołtysów, przewodniczących zarządów osiedli, 

radnych Oleckiej Rady Młodzieżowej i Oleckiej Rady Seniorów oraz innych 

osób zainteresowanych, dotyczące projektów uchwał. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

poinformowała, iż nie wpłynęły uwagi do projektów uchwał. 

Na tym punkt zakończono. 

Do punktu 3 – „Głos wolny, wolność ubezpieczający”. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

udzieliła głosu mieszkańcom. 

Prezes Warmińsko-Mazurskiego Oddziału Miejsko-Gminnego Towarzystwa Przyjaciół Dzieci z 

siedzibą w Olecku – Anna Mackiewicz 

zabrała głos w sprawie skargi złożonej na nią do Zarządu Głównego Towarzystwa Przyjaciół 

Dzieci przez radnego Pawła Giełazisa. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

wskazała, iż nie widzi potrzeby, by rada zajmowała się tą sprawą.  

Mieszkaniec Olecka – M. L. 

odniósł się do wypowiedzi w sprawie skargi.   

Na tym punkt zakończono.  

Do punktu 4 – Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) Statutu Gminy Olecko  

Sekretarz Gminy – Sławomir Hatalski 

omówił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

prosiła o przedstawienie opinii Komisji Rady.  
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Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Wojciech 

Rejterada 

poinformował, iż komisja, przy 5 głosach za, 1 głosie przeciw i 1 głosie wstrzymującym się, 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodnicząca Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – Janina 

Anuszkiewicz 

poinformowała, iż komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Dawid Bondarenko  

poinformował, że komisja, przy 6 głosach za i 1 głosie wstrzymującym się, pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej odczytała tytuł projektu uchwały w sprawie Statutu Gminy 

Olecko. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

zapytała, czy są uwagi do projektu uchwały.  

W dyskusji udział wzięli: 

✓ radna Anna Kaczor, 

✓ radca prawny – Łukasz Oniśko, 

✓ Sekretarz Gminy – Sławomir Hatalski, 

✓ starszy inspektor Wydziału ORN – Wojciech Wiktorzak,  

✓ radny Wojciech Leonarczyk, 

✓ radna Janina Anuszkiewicz, 

✓ radny Dawid Bondarenko, 

✓ radny Jakub Dziubiński, 

✓ radny  Ferdynand Grodzicki, 

✓ radny Jarosław Bagieński. 

Radni nie zgłaszali innych uwag. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej poddała ww. projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 
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• Statutu Gminy Olecko. 

Wyniki głosowania: 

Za: 14,  

Przeciw: 4,  

Wstrzymało się: 2,  

Brak głosu: 1. 

Wyniki imienne: 

Za (14) 

Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, Jakub Dziubiński, Józef 

Krajewski, Wojciech Leonarczyk, Renata Małgorzata Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja Nowik, 

Wacław Olszewski, Wojciech Rejterada, Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, Grzegorz 

Wróblewski. 

Przeciw (4) 

Janina Anuszkiewicz, Paweł Giełazis, Anna Kaczor, Wioletta Dorota Żukowska. 

Wstrzymało się (2) 

Ferdynand Grodzicki, Marian Prusko. 

Brak głosu (1) 

Adam Chajęcki. 

Rada podjęła uchwałę w sprawie Statutu Gminy Olecko. 

Uchwała Nr BRM.0007.124.2021 

w załączeniu 

b) ustalenia wysokości wynagrodzenia za pracę Burmistrzowi Olecka    

Sekretarz Gminy – Sławomir Hatalski 

omówił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

prosiła o przedstawienie opinii komisji rady.  

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Wojciech 

Rejterada 
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poinformował, iż komisja, przy 6 głosach za i 1 głosie wstrzymującym się, pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodnicząca Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – Janina 

Anuszkiewicz 

poinformowała, iż komisja, przy 3 głosach za, 2 głosach przeciw i 1 głosie wstrzymującym się, 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Dawid Bondarenko  

poinformował, że komisja, przy 5 głosach za i 2 głosach wstrzymujących się pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej odczytała tytuł projektu uchwały w sprawie ustalenia 

wysokości wynagrodzenia za pracę Burmistrzowi Olecka. 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

zapytała, czy są uwagi do projektu uchwały.  

Radni nie zgłaszali uwag. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej poddała projekt ww. uchwały pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

• ustalenia wysokości wynagrodzenia za pracę Burmistrzowi Olecka. 

Wyniki głosowania: 

Za: 13,  

Przeciw: 6,  

Wstrzymało się: 1,  

Brak głosu: 1,  

Nieobecni: 0. 

Wyniki imienne: 

Za (13) 

Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, Jakub Dziubiński, Józef 

Krajewski, Wojciech Leonarczyk, Renata Małgorzata Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja Nowik, 

Wacław Olszewski, Wojciech Rejterada, Alicja Stefanowska, Grzegorz Wróblewski. 
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Przeciw (6) 

Janina Anuszkiewicz, Paweł Giełazis, Ferdynand Grodzicki, Anna Kaczor, Marian Prusko, 

Marcin Roszko. 

Wstrzymało się (1) 

Wioletta Dorota Żukowska. 

Brak głosu (1) 

Adam Chajęcki. 

Rada podjęła uchwałę w sprawie ustalenia wysokości wynagrodzenia za pracę 

Burmistrzowi Olecka. 

Uchwała Nr BRM.0007.125.2021 

w załączeniu 

c) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego terenu położonego w rejonie ul. Mazurskiej   

Kierownik Wydziału Planowania Przestrzennego i Gospodarki Nieruchomościami – Alicja 

Szałkowska 

omówiła projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

prosiła o przedstawienie opinii komisji rady.  

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Wojciech 

Rejterada 

poinformował, iż komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – Janina 

Anuszkiewicz 

poinformowała, iż komisja przy 5 głosach za i 1 głosie wstrzymującym się pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Dawid Bondarenko  

poinformował, że komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  



 
13 

 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytała tytuł projektu uchwały w sprawie przystąpienia do 

sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu położonego w 

rejonie ul. Mazurskiej. 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

zapytała, czy są uwagi do projektu uchwały.  

Radni nie zgłaszali uwag. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddała ww. projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

• przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

terenu położonego w rejonie ul. Mazurskiej. 

Wyniki głosowania: 

Za: 19,  

Przeciw: 0,  

Wstrzymało się: 1,  

Brak głosu: 1,  

Nieobecni: 0. 

Wyniki imienne: 

Za (19) 

Janina Anuszkiewicz, Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, Jakub 

Dziubiński, Paweł Giełazis, Ferdynand Grodzicki, Anna Kaczor, Józef Krajewski, Wojciech 

Leonarczyk, Renata Małgorzata Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja Nowik, Wacław Olszewski, 

Wojciech Rejterada, Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, Grzegorz Wróblewski, Wioletta 

Dorota Żukowska. 

Wstrzymało się (1) 

Marian Prusko. 

Brak głosu (1) 

Adam Chajęcki. 
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Rada podjęła uchwałę w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego terenu położonego w rejonie ul. Mazurskiej. 

Uchwała Nr BRM.0007.126.2021 

w załączeniu 

d) przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego terenu położonego w rejonie ul. Produkcyjnej  

Kierownik Wydziału Planowania Przestrzennego i Gospodarki Nieruchomościami – Alicja 

Szałkowska 

omówiła projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

prosiła o przedstawienie opinii Komisji Rady.  

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Wojciech 

Rejterada 

poinformował, iż komisja przy 6 głosach za i 1 głosie wstrzymującym się pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – Janina 

Anuszkiewicz 

poinformowała, iż komisja przy 5 głosach za i 1 głosie wstrzymującym się pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Dawid Bondarenko  

poinformował, że komisja przy 5 głosach za i 1 głosie wstrzymującym się pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytała tytuł projektu uchwały w sprawie przystąpienia do 

sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu 

położonego w rejonie ul. Produkcyjnej. 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

zapytała, czy są uwagi do projektu uchwały.  
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Radni nie zgłaszali uwag. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej poddała ww. projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

• przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego terenu położonego w rejonie ul. Produkcyjnej. 

Wyniki głosowania: 

Za: 18,  

Przeciw: 0,  

Wstrzymało się: 2,  

Brak głosu: 1,  

Nieobecni: 0. 

Wyniki imienne: 

Za (18) 

Janina Anuszkiewicz, Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, Jakub 

Dziubiński, Paweł Giełazis, Ferdynand Grodzicki, Anna Kaczor, Józef Krajewski, Wojciech 

Leonarczyk, Renata Małgorzata Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja Nowik, Wacław Olszewski, 

Wojciech Rejterada, Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, Grzegorz Wróblewski. 

Wstrzymało się (2) 

Marian Prusko, Wioletta Dorota Żukowska. 

Brak głosu (1) 

Adam Chajęcki. 

Rada podjęła uchwałę w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego terenu położonego w rejonie ul. Produkcyjnej. 

Uchwała Nr BRM.0007.127.2021 

w załączeniu 
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e) zmiany studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego 

miasta i gminy Olecko     

Kierownik Wydziału Planowania Przestrzennego i Gospodarki Nieruchomościami – Alicja 

Szałkowska 

omówiła projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

prosiła o przedstawienie opinii komisji rady.  

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Wojciech 

Rejterada 

poinformował, iż komisja przy 4 głosach za, 1 głosie przeciw i 2 głosach wstrzymujących się 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodnicząca Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – Janina 

Anuszkiewicz 

poinformowała, iż komisja przy 2 głosach za i 4 głosach przeciw negatywnie zaopiniowała 

projekt uchwały. 

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Dawid Bondarenko  

poinformował, że komisja przy 4 głosach za i 3 głosach przeciw pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej odczytała tytuł projektu uchwały w sprawie zmiany studium 

uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego miasta i gminy Olecko. 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

zapytała, czy są uwagi do projektu uchwały.  

W dyskusji udział wzięli: 

• radna Anna Kaczor, 

• radny Dawid Bondarenko, 

• radny Wojciech Leonarczyk, 

• radny Ferdynand Grodzicki, 

• Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska, 
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• Burmistrz Olecka – Karol Sobczak, 

• radny Józef Krajewski – poddał pod rozwagę utworzenie funduszu rekompensat dla 

wszystkich tych, którzy będą czuli się pokrzywdzeni powstaniem żwirowni w Olecku i 

będą mogli starać się o zadośćuczynienie. Podał przykład przedszkola przy ul. 

Wiejskiej. Następnie zezwolić na powstanie żwirowni, by miasto się rozwijało, 

• radna Janina Anuszkiewicz, 

• radna Wioletta Dorota Żukowska, 

• Kierownik Wydziału  

• Kierownik Wydziału Planowania Przestrzennego i Gospodarki Nieruchomościami – 

Alicja Szałkowska. 

Radni nie zgłaszali innych uwag. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

poinformowała, że do projektu zmiany studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego miasta i gminy Olecko, wyłożonego do publicznego 

wglądu, zgłoszono 1 uwagę. Zgodnie z załącznikiem nr 6 do projektu uchwały burmistrz zajął 

stanowisko o jej nieuwzględnieniu. 

Zapytała, czy radnym jest znana treść stanowiska burmistrza w sprawie zgłoszonej uwagi i 

przypomniała, iż szczegółowo została ona przedstawiona na posiedzeniach komisji. 

Radni przez aklamację potwierdzili, iż zanana jest im treść stanowiska burmistrza. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej poddała pod głosowanie wniosek o nieuwzględnienie uwagi  

zgodnie z uzasadnieniem zawartym w załączniku nr 6 do projektu uchwały. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

• nieuwzględnienia uwagi zgodnie z uzasadnieniem zawartym w załączniku nr 6 do 

projektu uchwały.  

Wyniki głosowania: 

Za: 11,  

Przeciw: 8,  

Wstrzymało się: 2,  
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Brak głosu: 0,  

Nieobecni: 0. 

Wyniki imienne: 

Za (11) 

Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, Jakub Dziubiński, Paweł 

Giełazis, Renata Małgorzata Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja Nowik, Wacław Olszewski, 

Wojciech Rejterada, Grzegorz Wróblewski. 

Przeciw (8) 

Janina Anuszkiewicz, Ferdynand Grodzicki, Anna Kaczor, Wojciech Leonarczyk, Marian 

Prusko, Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, Wioletta Dorota Żukowska. 

Wstrzymało się (2) 

Adam Chajęcki, Józef Krajewski. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

stwierdziła, iż uwaga nie została uwzględniona. 

Przerwa 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

wznowiła obrady i oddała głos radnej Annie Kaczor. 

W dyskusji udział wzięli: 

• radna Anna Kaczor, 

• radny Ferdynand Grodzicki. 

Kierownik Wydziału Planowania Przestrzennego i Gospodarki Nieruchomościami – Alicja 

Szałkowska 

odczytała protokół Gminnej Komisji Architektoniczno-Urbanistycznej z dnia 11 maja br. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

poddała ww. projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

• zmiany studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego miasta 

i gminy Olecko. 
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Wyniki głosowania: 

Za: 11,  

Przeciw: 9,  

Wstrzymało się: 1,  

Brak głosu: 0,  

Nieobecni: 0. 

Wyniki imienne: 

Za (11) 

Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, Jakub Dziubiński, Paweł 

Giełazis, Renata Małgorzata Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja Nowik, Wacław Olszewski, 

Wojciech Rejterada, Grzegorz Wróblewski. 

Przeciw (9) 

Janina Anuszkiewicz, Adam Chajęcki, Ferdynand Grodzicki, Anna Kaczor, Wojciech 

Leonarczyk, Marian Prusko, Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, Wioletta Dorota Żukowska. 

Wstrzymało się (1) 

Józef Krajewski. 

Rada podjęła uchwałę w sprawie zmiany studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego miasta i gminy Olecko. 

Uchwała Nr BRM.0007.128.2021 

w załączeniu 

f) wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny sprzedaży nieruchomości   

Kierownik Wydziału Planowania Przestrzennego i Gospodarki Nieruchomościami – Alicja 

Szałkowska 

omówiła projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

prosiła o przedstawienie opinii komisji rady.  

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Wojciech 

Rejterada 
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poinformował, iż komisja, uwzględniając autopoprawkę burmistrza, przy 5 głosach za i 2 

głosach wstrzymujących się pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodnicząca Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – Janina 

Anuszkiewicz 

poinformowała, iż komisja, uwzględniając autopoprawkę burmistrza, jednogłośnie 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Dawid Bondarenko  

poinformował, że komisja, przy 6 głosach za i 1 głosie wstrzymującym się, pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej odczytała tytuł projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody 

na udzielenie bonifikaty od ceny sprzedaży nieruchomości z autopoprawką. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

zapytała, czy są uwagi do projektu uchwały.  

Radni nie zgłaszali pytań ani uwag. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej poddała ww. projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

• wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny sprzedaży nieruchomości. 

Wyniki głosowania: 

Za: 17,  

Przeciw: 1,  

Wstrzymało się: 3,  

Brak głosu: 0,  

Nieobecni: 0. 

Wyniki imienne: 

Za (17) 

Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, Jakub Dziubiński, Paweł 

Giełazis, Ferdynand Grodzicki, Anna Kaczor, Józef Krajewski, Wojciech Leonarczyk, Renata 
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Małgorzata Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja Nowik, Wacław Olszewski, Wojciech Rejterada, 

Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, Grzegorz Wróblewski. 

Przeciw (1) 

Adam Chajęcki. 

Wstrzymało się (3) 

Janina Anuszkiewicz, Marian Prusko, Wioletta Dorota Żukowska. 

Rada podjęła uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny 

sprzedaży nieruchomości. 

Uchwała Nr BRM.0007.129.2021 

w załączeniu 

g) wyrażenia zgody na udzielanie bonifikat od ceny sprzedaży lokali mieszkalnych na 

rzecz najemców oraz określenia warunków ich udzielania     

Kierownik Wydziału Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – Przemysław Drozd 

omówił projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

prosiła o przedstawienie opinii komisji rady.  

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Wojciech 

Rejterada 

poinformował, iż komisja, przy 5 głosach za i 2 głosach wstrzymujących się, pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodnicząca Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – Janina 

Anuszkiewicz 

poinformowała, iż komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Dawid Bondarenko  

poinformował, że komisja, przy 6 głosach za i 1 głosie wstrzymującym się, pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały.  
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Przewodnicząca Rady Miejskiej odczytała tytuł projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody 

na udzielanie bonifikat od ceny sprzedaży lokali mieszkalnych na rzecz najemców oraz 

określenia warunków ich udzielania. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

zapytała, czy są uwagi do projektu uchwały.  

Radni nie zgłaszali uwag. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej poddała ww. projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

• wyrażenia zgody na udzielanie bonifikat od ceny sprzedaży lokali mieszkalnych na 

rzecz najemców oraz określenia warunków ich udzielania. 

Wyniki głosowania: 

Za: 16,  

Przeciw: 2,  

Wstrzymało się: 3,  

Brak głosu: 0,  

Nieobecni: 0. 

Wyniki imienne: 

Za (16) 

Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, Jakub Dziubiński, Paweł 

Giełazis, Ferdynand Grodzicki, Józef Krajewski, Wojciech Leonarczyk, Renata Małgorzata 

Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja Nowik, Wacław Olszewski, Wojciech Rejterada, Marcin Roszko, 

Alicja Stefanowska, Grzegorz Wróblewski. 

Przeciw (2) 

Adam Chajęcki, Wioletta Dorota Żukowska. 

Wstrzymało się (3) 

Janina Anuszkiewicz, Anna Kaczor, Marian Prusko. 
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Rada podjęła uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na udzielanie bonifikat od ceny 

sprzedaży lokali mieszkalnych na rzecz najemców oraz określenia warunków ich udzielania. 

Uchwała Nr BRM.0007.130.2021 

w załączeniu 

h) wniesienia wkładu pieniężnego do spółki Towarzystwo Budownictwa 

Społecznego Sp. z o.o. w Olecku    

Kierownik Wydziału Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – Przemysław Drozd 

omówił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

prosiła o przedstawienie opinii komisji rady.  

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Wojciech 

Rejterada 

poinformował, iż komisja przy 6 głosach za i 1 głosie wstrzymującym się pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodnicząca Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – Janina 

Anuszkiewicz 

poinformowała, iż komisja przy 5 głosach za i 1 głosie wstrzymującym się pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały.  

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Dawid Bondarenko  

poinformował, że komisja przy 5 głosach za i 2 głosach wstrzymujących się pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej odczytała tytuł projektu uchwały w sprawie wniesienia 

wkładu pieniężnego do spółki Towarzystwo Budownictwa Społecznego Sp. z o.o. w Olecku. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

zapytała, czy są uwagi do projektu uchwały.  

Radna Anna Kaczor 
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poddała w wątpliwość zakup drogiego sprzętu do spółki, być może bardziej opłacalny jest 

leasing. Wskazała, że na etapie łączenia spółek była mowa o obniżaniu kosztów, natomiast 

po raz kolejny  są przekazywane duże pieniądze do TBS. 

Radni nie zgłaszali innych uwag. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej poddała ww. projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

• wniesienia wkładu pieniężnego do spółki Towarzystwo Budownictwa Społecznego Sp. 

z o.o. w Olecku. 

Wyniki głosowania: 

Za: 14,  

Przeciw: 6,  

Wstrzymało się: 1,  

Brak głosu: 0,  

Nieobecni: 0. 

Wyniki imienne: 

Za (14) 

Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, Jakub Dziubiński, Józef 

Krajewski, Wojciech Leonarczyk, Renata Małgorzata Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja Nowik, 

Wacław Olszewski, Wojciech Rejterada, Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, Grzegorz 

Wróblewski. 

Przeciw (6) 

Janina Anuszkiewicz, Adam Chajęcki, Paweł Giełazis, Ferdynand Grodzicki, Anna Kaczor, 

Wioletta Dorota Żukowska. 

Wstrzymało się (1) 

Marian Prusko. 

Rada podjęła uchwałę w sprawie wniesienia wkładu pieniężnego do spółki Towarzystwo 

Budownictwa Społecznego Sp. z o.o. w Olecku. 
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Uchwała Nr BRM.0007.131.2021 

w załączeniu 

i) wyrażenia zgody na ponowne wynajęcie pomieszczeń gospodarczych i lokali 

użytkowych  

Kierownik Wydziału Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – Przemysław Drozd 

omówił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

prosiła o przedstawienie opinii Komisji Rady.  

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Wojciech 

Rejterada 

poinformował, iż komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodnicząca Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – Janina 

Anuszkiewicz 

poinformowała, iż komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Dawid Bondarenko  

poinformował, że komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej odczytała tytuł projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody 

na ponowne wynajęcie pomieszczeń gospodarczych i lokali użytkowych. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

zapytała, czy są uwagi do projektu uchwały.  

Radni nie zgłaszali uwag. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej poddała ww. projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

• wyrażenia zgody na ponowne wynajęcie pomieszczeń gospodarczych i lokali 

użytkowych. 

Wyniki głosowania: 
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Za: 21,  

Przeciw: 0,  

Wstrzymało się: 0,  

Brak głosu: 0,  

Nieobecni: 0. 

Wyniki imienne: 

Za (21) 

Janina Anuszkiewicz, Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, Adam 

Chajęcki, Jakub Dziubiński, Paweł Giełazis, Ferdynand Grodzicki, Anna Kaczor, Józef 

Krajewski, Wojciech Leonarczyk, Renata Małgorzata Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja Nowik, 

Wacław Olszewski, Marian Prusko, Wojciech Rejterada, Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, 

Grzegorz Wróblewski, Wioletta Dorota Żukowska. 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na ponowne wynajęcie 

pomieszczeń gospodarczych i lokali użytkowych. 

Uchwała Nr BRM.0007.132.2021 

w załączeniu 

j) zmieniającej uchwałę w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi, ustalenia stawki takiej opłaty oraz 

stawki za pojemnik o określonej pojemności   

Kierownik Wydziału Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – Przemysław Drozd 

omówił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

prosiła o przedstawienie opinii komisji rady.  

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Wojciech 

Rejterada 

poinformował, iż komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodnicząca Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – Janina 

Anuszkiewicz 
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poinformowała, iż komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Dawid Bondarenko  

poinformował, że komisja, przy 6 głosach za i 1 głosie wstrzymującym się, pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej odczytała tytuł projektu uchwały zmieniającej uchwałę w 

sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi, 

ustalenia stawki takiej opłaty oraz stawki za pojemnik o określonej pojemności. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

zapytała, czy są uwagi do projektu uchwały.  

Radny Ferdynand Grodzicki 

zapytał, z czego wynika podwyżka stawek. 

Kierownik Wydziału Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – Przemysław Drozd 

udzielił odpowiedzi na zapytanie radnego. 

Radni nie zgłaszali innych pytań ani uwag. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej poddała ww. projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

• zmiany uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi, ustalenia stawki takiej opłaty oraz stawki za pojemnik o 

określonej pojemności. 

Wyniki głosowania: 

Za: 19,  

Przeciw: 1,  

Wstrzymało się: 1,  

Brak głosu: 0,  

Nieobecni: 0. 

Wyniki imienne: 

Za (19) 
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Janina Anuszkiewicz, Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, Adam 

Chajęcki, Jakub Dziubiński, Paweł Giełazis, Anna Kaczor, Józef Krajewski, Wojciech 

Leonarczyk, Renata Małgorzata Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja Nowik, Wacław Olszewski, 

Wojciech Rejterada, Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, Grzegorz Wróblewski, Wioletta 

Dorota Żukowska. 

Przeciw (1) 

Marian Prusko. 

Wstrzymało się (1) 

Ferdynand Grodzicki. 

Rada podjęła uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi, ustalenia stawki takiej opłaty oraz stawki za 

pojemnik o określonej pojemności. 

Uchwała Nr BRM.0007.133.2021 

w załączeniu 

k) uchylającej uchwałę w sprawie przejęcia przez Gminę Olecko zadania Powiatu 

Oleckiego w zakresie publicznego powiatowego transportu zbiorowego w 2022 r.  

Kierownik Wydziału Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – Przemysław Drozd 

omówił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

prosiła o przedstawienie opinii Komisji Rady.  

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Wojciech 

Rejterada 

poinformował, iż komisja, przy 5 głosach za i 2 głosach wstrzymujących się, pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodnicząca Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – Janina 

Anuszkiewicz 

poinformowała, iż komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Dawid Bondarenko  
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poinformował, że komisja, przy 6 głosach za i 1 głosie wstrzymującym się, pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej odczytała tytuł projektu uchwały uchylającej uchwałę w 

sprawie przejęcia przez Gminę Olecko zadania Powiatu Oleckiego w zakresie publicznego 

powiatowego transportu zbiorowego w 2022 r. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

zapytała, czy są uwagi do projektu uchwały.  

Radni nie zgłaszali uwag. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej poddała ww. projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

• uchylenia uchwały w sprawie przejęcia przez Gminę Olecko zadania Powiatu 

Oleckiego w zakresie publicznego powiatowego transportu zbiorowego w 2022 r. 

Wyniki głosowania: 

Za: 20  

Przeciw: 0,  

Wstrzymało się: 1,  

Brak głosu: 0,  

Nieobecni: 0. 

Wyniki imienne: 

Za (20) 

Janina Anuszkiewicz, Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, Adam 

Chajęcki, Jakub Dziubiński, Paweł Giełazis, Anna Kaczor, Józef Krajewski, Wojciech 

Leonarczyk, Renata Małgorzata Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja Nowik, Wacław Olszewski, 

Marian Prusko, Wojciech Rejterada, Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, Grzegorz 

Wróblewski, Wioletta Dorota Żukowska. 

Wstrzymało się (1) 

Ferdynand Grodzicki. 
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Rada podjęła uchwałę uchylającą uchwałę w sprawie przejęcia przez Gminę Olecko 

zadania Powiatu Oleckiego w zakresie publicznego powiatowego transportu zbiorowego w 

2022 r. 

Uchwała Nr BRM.0007.134.2021 

w załączeniu 

l) zmiany budżetu Gminy Olecko na 2021 rok   

Skarbnik Gminy – Irena Osmycka 

omówiła projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

prosiła o przedstawienie opinii Komisji Rady.  

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Wojciech 

Rejterada 

poinformował, iż komisja (obecnych 6 członków) przy 5 głosach za i 1 głosie wstrzymującym 

się, pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodnicząca Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – Janina 

Anuszkiewicz 

poinformowała, iż komisja, przy 4 głosach za i 2 głosach wstrzymujących się, pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Dawid Bondarenko  

poinformował, że komisja, przy 5 głosach za i 2 głosach wstrzymujących się, pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej odczytała tytuł projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu 

Gminy Olecko na 2021 rok. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

zapytała, czy są uwagi do projektu uchwały.  

Radni nie zgłaszali uwag. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej poddała ww. projekt uchwały pod głosowanie. 
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Głosowano w sprawie: 

• zmiany budżetu Gminy Olecko na 2021 rok. 

Wyniki głosowania: 

Za: 15,  

Przeciw: 0,  

Wstrzymało się: 6,  

Brak głosu: 0,  

Nieobecni: 0. 

Wyniki imienne: 

Za (15) 

Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, Jakub Dziubiński, Paweł 

Giełazis, Józef Krajewski, Wojciech Leonarczyk, Renata Małgorzata Maciąg, Mariusz Miłun, 

Alicja Nowik, Wacław Olszewski, Wojciech Rejterada, Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, 

Grzegorz Wróblewski. 

Wstrzymało się (6) 

Janina Anuszkiewicz, Adam Chajęcki, Ferdynand Grodzicki, Anna Kaczor, Marian Prusko, 

Wioletta Dorota Żukowska. 

Rada podjęła uchwałę w sprawie zmiany budżetu Gminy Olecko na 2021 rok. 

Uchwała Nr BRM.0007.135.2021 

w załączeniu 

m) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Olecko na lata 2021-2032  

Skarbnik Gminy – Irena Osmycka 

omówiła projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

prosiła o przedstawienie opinii Komisji Rady.  

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Wojciech 

Rejterada 
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poinformował, iż komisja (obecnych 6 członków), przy 5 głosach za i 1 głosie wstrzymującym 

się, pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodnicząca Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – Janina 

Anuszkiewicz 

poinformowała, iż komisja, przy 3 głosach za i 3 głosach wstrzymujących się, pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Dawid Bondarenko  

poinformował, że komisja, przy 5 głosach za i 2 głosach wstrzymujących się, pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej odczytała tytuł projektu uchwały w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Olecko na lata 2021-2032. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

zapytała, czy są uwagi do projektu uchwały.  

Radni nie zgłaszali uwag. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej poddała ww. projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

• zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Olecko na lata 2021-2032. 

Wyniki głosowania: 

Za: 15,  

Przeciw: 0,  

Wstrzymało się: 6,  

Brak głosu: 0,  

Nieobecni: 0. 

Wyniki imienne: 

Za (15) 

Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, Jakub Dziubiński, Paweł 

Giełazis, Józef Krajewski, Wojciech Leonarczyk, Renata Małgorzata Maciąg, Mariusz Miłun, 
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Alicja Nowik, Wacław Olszewski, Wojciech Rejterada, Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, 

Grzegorz Wróblewski. 

Wstrzymało się (6) 

Janina Anuszkiewicz, Adam Chajęcki, Ferdynand Grodzicki, Anna Kaczor, Marian Prusko, 

Wioletta Dorota Żukowska. 

Rada podjęła uchwałę w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Olecko 

na lata 2021-2032. 

Uchwała Nr BRM.0007.136.2021 

w załączeniu 

n) wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia międzygminnego dotyczącego 

przekazania Gminie Kowale Oleckie części zadania Gminy Olecko z zakresu 

organizacji publicznego transportu zbiorowego    

Kierownik Wydziału Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – Przemysław Drozd 

omówił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

prosiła o przedstawienie opinii Komisji Rady.  

Przewodnicząca Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – Janina 

Anuszkiewicz 

poinformowała, iż komisja, przy 5 głosach za i 1 głosie wstrzymującym się, pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej odczytała tytuł projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody 

na zawarcie porozumienia międzygminnego dotyczącego przekazania Gminie Kowale Oleckie 

części zadania Gminy Olecko z zakresu organizacji publicznego transportu zbiorowego. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

zapytała, czy są uwagi do projektu uchwały.  

Radni nie zgłaszali uwag. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej poddała ww. projekt uchwały pod głosowanie. 
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Głosowano w sprawie: 

• wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia międzygminnego dotyczącego 

przekazania Gminie Kowale Oleckie części zadania Gminy Olecko z zakresu organizacji 

publicznego transportu zbiorowego. 

Wyniki głosowania: 

Za: 17,  

Przeciw: 0,  

Wstrzymało się: 4,  

Brak głosu: 0,  

Nieobecni: 0. 

Wyniki imienne: 

Za (17) 

Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, Jakub Dziubiński, Paweł 

Giełazis, Anna Kaczor, Józef Krajewski, Wojciech Leonarczyk, Renata Małgorzata Maciąg, 

Mariusz Miłun, Alicja Nowik, Wacław Olszewski, Wojciech Rejterada, Marcin Roszko, Alicja 

Stefanowska, Grzegorz Wróblewski, Wioletta Dorota Żukowska. 

Wstrzymało się (4) 

Janina Anuszkiewicz, Adam Chajęcki, Ferdynand Grodzicki, Marian Prusko. 

Rada podjęła uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia 

międzygminnego dotyczącego przekazania Gminie Kowale Oleckie części zadania Gminy 

Olecko z zakresu organizacji publicznego transportu zbiorowego. 

Uchwała Nr BRM.0007.137.2021 

w załączeniu 

Na tym punkt zakończono.  
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Do punktu 5 – Podjęcie rezolucji w sprawie podziękowania za obronę 

wschodniej granicy Rzeczypospolitej Polskiej. 

Radny Józef Krajewski 

omówił projekt rezolucji. 

Radny Wacław Olszewski 

zabrał głos na temat projektu rezolucji. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

prosiła o przedstawienie opinii komisji rady.  

Przewodnicząca Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – Janina 

Anuszkiewicz 

poinformowała, iż komisja, przy 5 głosach za i 1 głosie wstrzymującym się, pozytywnie 

zaopiniowała projekt rezolucji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytała projekt rezolucji w sprawie podziękowania za 

obronę wschodniej granicy Rzeczypospolitej Polskiej. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

zapytała, czy są uwagi do projektu rezolucji. 

Radni nie zgłaszali uwag. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej poddała ww. projekt rezolucji pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

• podziękowania za obronę wschodniej granicy Rzeczypospolitej Polskiej. 

 
Wyniki głosowania: 

Za: 18,  

Przeciw: 0,  

Wstrzymało się: 2,  

Brak głosu: 1,  

Nieobecni: 0. 
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Wyniki imienne: 

Za (18) 

Janina Anuszkiewicz, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, Jakub Dziubiński, Paweł 

Giełazis, Ferdynand Grodzicki, Anna Kaczor, Józef Krajewski, Wojciech Leonarczyk, Renata 

Małgorzata Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja Nowik, Wacław Olszewski, Wojciech Rejterada, 

Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, Grzegorz Wróblewski, Wioletta Dorota Żukowska. 

Wstrzymało się (2) 

Adam Chajęcki, Marian Prusko. 

Brak głosu (1) 

Jarosław Bagieński. 

Rada przyjęła rezolucję w sprawie podziękowania za obronę wschodniej granicy 

Rzeczypospolitej Polskiej. 

Rezolucja nr BRM.0007.1.2021 

w załączeniu 

Na tym punkt wyczerpano. 

Przerwa 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

wznowiła obrady. Przypomniała, że sesja jest nagrywana. 

Do punktu 6 – Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach 

podejmowanych w okresie od ostatniej sesji. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

poinformowała, iż w okresie międzysesyjnym do biura rady wpłynęły sprawy, które na 

bieżąco były przesyłane radnym: 

➢ W dniu 2 listopada br. wpłynęło pismo mieszkańca z uwagami do projektu 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Śródmieście-Centrum. 
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➢ W dniu 8 listopada br. wpłynęły uwagi do projektu zmiany studium uwarunkowań i 

kierunków zagospodarowania przestrzennego miasta i gminy Olecko. 

➢ Burmistrz w ustawowym terminie przedłożył projekt budżetu Gminy Olecko na 2022 

r. oraz projekt Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Olecko na lata 2022-2034. 

➢ W dniu 15 listopada br. wpłynęło zawiadomienie o posiedzeniu Kolegium Regionalnej 

Izby Obrachunkowej w Olsztynie w sprawie badania zgodności z prawem uchwały nr 

BRM.0007.119.2021 z dnia 29 października 2021 r. w sprawie zmiany budżetu Gminy 

Olecko na 2021 r. W dniu 25 listopada br. wpłynęła uchwała Kolegium RIO, w której 

wskazano na nieprawidłowość w uchwale. Na dzisiejszej sesji, w uchwale w sprawie 

zmian w budżecie gminy dokonano niezbędnych zmian. 

➢ Dyrektorzy dwóch szkół podstawowych z terenu miasta przedłożyli informacje o 

zawartych umowach najmu. 

➢ W dniu 24 listopada br. przedsiębiorcy z Olecka zgłosili uwagi do projektu 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Śródmieście-Centrum. 

➢ W dniu 29 listopada br. wpłynęły uchwały Składu Orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Olsztynie w sprawie opinii o przedłożonym przez Burmistrza 

Olecka projekcie uchwały budżetowej na 2022 rok oraz o możliwości sfinansowania 

deficytu budżetu a także o przedłożonym projekcie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Olecko na lata 2022-2034. Opinie są pozytywne. 

➢ Wpłynęło pismo z Zakładu Produkcji Kruszyw Rupińscy sp. j. potwierdzające podjęte 

zobowiązania w sprawie prowadzenia eksploatacji piasku ze żwirem na działkach 

13/8, 13/14 – złoże Olecko IV w obrębie ewidencyjnym Olecko 1. 

➢ Przypominam radnym, aby przystępując do ustalania planów pracy komisji i rady na 

kolejny rok, uwzględnili uchwałę z dnia 1 marca 2019 r. w sprawie określenia 

głównych kierunków pracy i sposobów realizacji zadań Rady Miejskiej w Olecku. 

➢ W dniu 28 listopada br. Przewodnicząca Zarządu Osiedla Siejnik w Olecku złożyła 

wniosek o zabezpieczenie w budżecie Gminy Olecko na 2022 r. wydatków w kwocie 

5 000 zł. 
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➢ Prezes Pomorskiego Wodnego Ochotniczego Pogotowia Ratunkowego – Andrzej 

Bełżyński poinformował o braku analizy zagrożeń, w tym identyfikacji miejsc, w 

których występuje zagrożenie dla bezpieczeństwa osób wykorzystujących obszar 

wodny. 

➢ Odbyło się 5 posiedzeń Komisji Rady Miejskiej. 

➢ Miała przyjemność uczestniczyć w I Polsko - Rosyjskim Festiwalu „Czar Północy”. 

Pogratulowała organizatorom. 

➢ Zwróciła się do radnych z prośbą o zwięzłe i krótkie wypowiedzi ze względu na 

subskrypcję, która wiąże się z kosztami. 

Zapytała, czy są pytania w związku z przedstawionymi informacjami.  

Radni nie zgłaszali pytań.  

Na tym punkt zakończono.  

Do punktu 7 – Informacja Burmistrza Olecka o działalności w okresie między 

sesjami.  

Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 

poinformował, że w okresie między sesjami zostało wydanych 18 zarządzeń.  

Krótko przedstawił wszystkie informacje z tego okresu przypominając, że zostały 

zamieszczone w Biuletynie Informacji Publicznej. 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

zapytała, czy są pytania w związku z przedstawionymi informacjami.  

Radny Wojciech Rejterada 

odnośnie czwartkowego rozdania stypendiów stwierdził, że na przyszłość warto organizować 

bardziej uroczystą galę, gdyż dla młodzieży jest to wielkie wydarzenie. 

Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 

udzielił odpowiedzi radnemu. 

Radni nie zgłaszali innych uwag ani pytań. 
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Na tym punkt zakończono. 

Do punktu 8 – Oświadczenia i wystąpienia radnych. 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

przypomniała, iż zgodnie z § 47 w związku z § 55 Statutu Gminy Olecko radni mają prawo 

zgłaszać oświadczenia na sesjach, zaś teksty zgłoszonych oświadczeń złożone na ręce 

przewodniczącego stanowią załącznik do protokołu z sesji.  

Prosiła radnych o zgłaszanie oświadczeń i wystąpień. 

Radny Wojciech Rejterada 

wystąpił w następujących sprawach: 

➢ na prośbę mieszkańców budynku Plac Wolności 20 zgłosił zapytanie, co powstanie na 

zapleczu Regionalnego Ośrodka Kultury w Olecku „Mazury Garbate”, bo był zamysł 

wybudowania parkingu wielopoziomowego, 

➢ od dwóch dni na ulicy 1 Maja, naprzeciwko szkoły muzycznej, jest bardzo duża dziura 

w jezdni. Prosił o interwencję. 

Radny Józef Krajewski 

oznajmił, że otrzymał informację o budowie ronda na obwodnicy Olecka na skrzyżowaniu 

dróg Olecko-Giżycko. W projekcie technicznym nie uwzględniono chodników i ścieżek pieszo-

rowerowych na odcinku 1 300 m od Kauflandu w kierunku ronda. Prosił o wystąpienie do 

Zarządu Dróg Wojewódzkich w  Olsztynie, aby zostało to uwzględnione w projekcie.  

Radna Janina Anuszkiewicz 

wygłosiła oświadczenie w sprawie doniesienia do prokuratury – treść w załączeniu do 

protokołu. 

Radna Alicja Nowik 

na prośbę mieszkańców zgłosiła wniosek o lepsze oznaczenie ronda na skrzyżowaniu ulic 

Wojska Polskiego i Kolejowej, gdyż w okresie jesienno-zimowym jest niewidoczne. 

Radny Ferdynand Grodzicki 

wystąpił w następujących sprawach: 

➢ stwierdził, że na ostatniej sesji zgłosił wniosek o uruchomienie linii komunikacji 

autobusowej na odcinku Lenarty-Olecko i umożliwienie dojazdu młodzieży do szkoły. 
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Do tej pory wniosek nie został zrealizowany. Prosił o wskazanie konkretnej daty, 

kiedy linia może być uruchomiona; 

➢ zapytał, kto zapłaci za nieprawidłowe wykonanie, zdaniem mieszkańców, inwestycji 

przy stawie na Osiedlu Siejnik; 

➢ na prośbę mieszkańców prosił o wystąpienie do właściwego zarządcy o wykonanie 

bezkolizyjnego skrzyżowania na obwodnicy Olecka w stronę Giżycka a najlepiej 

wiaduktu.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

na prośbę rodziców uczniów uczęszczających do szkół z końca ulic Gołdapskiej, Kościuszki i 

Osiedla Lesk zgłosiła wniosek o dostosowanie godzin odjazdu komunikacji miejskiej, by 

młodzież zdążała do szkoły na godzinę 8:00, ale nie musząc wychodzić wcześnie rano, bo 

autobus wykonuje dużą „pętlę”. Ponadto na ul. Gołdapskiej „empek” nie czeka do właściwej 

godziny odjazdu i bywa, że odjeżdża wcześniej, a uczniowie wówczas nie zdążają na lekcje. 

Ponadto należałoby wziąć pod uwagę, iż uczniowie zaczynają lekcje także o godzinie 9:00 lub 

10:00 i kończą po 15:00. Może warto skonsultować rozkład jazdy z kierowcami autobusów.  

Radna Janina Anuszkiewicz 

na prośbę mieszkańców Osiedla Siejnik zgłosiła wniosek o uwzględnienie w transporcie 

gminnym linii kursujących z osiedla w niedzielę. 

Radna Anna Kaczor 

prosiła, aby zwrócić uwagę, iż autobusy komunikacji gminnej jeżdżą bardzo szybko, wręcz 

ryzykownie, szczególnie w godzinach popołudniowych. 

Burmistrza Olecka – Karol Sobczak 

odniósł się do poruszonych spraw. 

Radny Wojciech Rejterada 

poparł wniosek radnej Nowik wskazując, aby do czasu remontu ul. Kolejowej ustawić 

migający znak ostrzegający o rondzie.  

Radny Ferdynand Grodzicki 

odniósł się do odpowiedzi burmistrza. 

Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 

udzielił odpowiedzi na wniosek radnego Rejterady. 
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Na tym punkt zakończono. 

Do punktu 9 – Zamknięcie obrad sesji. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

stwierdziła, że porządek sesji został wyczerpany i zamknęła obrady 46. sesji Rady Miejskiej  

w Olecku. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej 

Alicja Stefanowska 

Protokołowała 

Małgorzata Adameit 
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